
 
PROTOKOLL NR:9 Verksamhetsåret 2019. 

Fört vid styrelsemöte med Häljarp/Saxtorp Byaförening, 2019-11-12, kl.18.30 i Tallstugan. 

 

Närvarande: Göran Wramfelt, Flemming Denne, Lars Holm, Bodil Karlström, Charli Ahl 

Ludvigsson, Bertil Karlström och Christian Jönsson. 
  

Förhindrade: Sven-Olof Westman. 

 

  

§  1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade de närvarande välkomna till dagens möte och förklarade det öppnat.  

 

§  2. Dagordningen 

Dagordningen som har tidigare varit utsänd godkändes att arbeta efter. 

 

§ 3. Val av justerare 

Flemming Denne valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är tidigare utdelats digitalt och justerat, godkändes och lades till handlingarna. 

 

§  5. Inkomna skrivelser 

Ordföranden rapporterade att det inkommit en skrivelse från Landskrona Kommun Stads-   

ledningsförvaltningen. Från Nina Persson Kerr, kommunikatör på avdelningen för kommu-

nikation, destination och näringsliv. Hon vill ha en kontaktperson i Byalaget för framtida ut-

byten av information om händelser som rör kommunen. 

 

 Det har inkommit en skrivelse från Lars där Flytgolv erbjuder sig att sponsra kostnaderna för 

tre vägbulor på Landskronavägen, för att få ner hastigheten på de många bilarna som passe-

rar genom byn. 

 

§  6. Avgångna skrivelser 

Ordföranden kommer att svara Nina Persson Kerr att det är han som är föreningens kontakt i 

de ärenden som kan uppkomma. 

 

§  7. Rapporter 

a. Ordföranden 

Ordförande rapporterade att han kommer att ta upp frågan om vägbulor på Landskronavä-

gen med Kommunen. 

 

b. Kassören 

Kassörens redovisning som tidigare var utsänd, godkändes och lades till handlingarna. 

 

c. Övrigt 

Förekom inget. 



 

 

§   8. Aktiviteter under 2020. 

a) Valborgsfirande i Hålan. 

Bertils tidigare distribuerade förslag till utskick med information om föreningen och kal-

lelse till Årsmöte 2020 diskuterades. Beslutades att gå vidare med detta och trycka upp 

lämpligt antal. Informationen kommer att delas ut av medlemmarna i Lion Saxtorp i 

samband med deras information om insamling av julgranar. 

Vad säger stadgarna om förfarandet med kallelse till Årsmöten? Christian undersöker 

detta. Tages upp på nästa styrelsemöte för eventuell ändring i stadgarna. 

 

b) Häljarpsdagen med Knatteloppet 

Punkten bestämdes att diskuteras på nästa års styrelsemöte. 

 

c) Bok om Häljarps historia 

Göran tar fram en lista på de som anmält sitt intresse att sponsra tryckningen. 

Flemming informerade om att Hasse på ELPE har lämnat in ett förslag på utökad text för 

firmans historia. Får diskuteras med tryckeriet angående utrymme i boken. 

 

§  9. Övriga frågor 

    Avtackning av Rolf Malmsten skall göras på nästa styrelsemöte. 

 
 

 

§ 10. Nästa styrelsemöte 

    Datum för nästa möte är avhängigt när Rolf Malmsten kan delta. 

    Förslag på den 10–12 december. Christian kontaktar Rolf M för lämplig dag. 

    Efter samtal med Rolf M blir mötet den 10 december kl 19.30. 

  

   

§ 11. Avslutning 

    Då punkterna på dagordningen var avklarade förklarade ordföranden mötet avslutat. 

 

  

 

Vid protokollet 
 

 

 

Christian Jönsson   

  

 

Ordföranden    Justerare 

 

 

Göran Wramfelt   Flemming Denne 

 


